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Besluitenlijst 
Vergadering van de Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie 

Woensdag 29 juni 2022 
Locatie: Statenzaal van het Drents parlement 

U kunt de agendavoorstellen, de ingezonden brieven en de live-stream via het StatenInformatie- 
Systeem (SIS) inzien op de website van het Drents Parlement onder het volgende adres: Staten-
commissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie (FCBE) 29 juni 2022 09:30:00, Drents parle-
ment 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 29 juni 2022 is als bijlage opgenomen 
bij deze besluitenlijst. 

Aanwezig:  
mevrouw A. Udinga (voorzitter) 
mevrouw B. van den Berg-Slagter (ChristenUnie) 
de heer T.P. Blinde (JA21) 
de heer B. van Dekken (CDA) 
mevrouw G.J. Dikkers (SP) 
mevrouw H.T. Haan (GroenLinks) 
mevrouw A.M. Kleine Deters (D66) 
de heer R. du Long (PvdA) 
de heer H. Loof (PvdA) 
mevrouw W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD) 
mevrouw C.M.J. Mentink-Broekhuis (CDA) 
de heer R.C.R.J. van der Meijden (SP) 
de heer H.R. Nijmeijer (GroenLinks)  
de heer S.R. Pormes (GroenLinks) 
de heer H. Post (ChristenUnie) 
de heer H.J. Pragt (D66) 
de heer R.R. Pruisscher (ChristenUnie) 
mevrouw J.A. Roggen (PvdA) 
de heer A.K. Schoenmaker (Sterk Lokaal  
   Drenthe) 
de heer J.H. Steenbergen (Sterk Lokaal Drenthe) 
de heer N.A. Uppelschoten (PVV) 
de heer H. Velzing (Forum voor Democratie) 
de heer C. Vianen (VVD) 
mevrouw R.R.M. Zuiker (Partij voor de Dieren) 
de heer G. Zuur (CDA) 
 
de heer T.H. Corporaal, statenadviseur 

 

Voorts aanwezig de leden van GS: 
Mevrouw N. Vedelaar (PvdA) 
de heer J.N. Kuipers (GroenLinks) 
de heer T. Stelpstra (ChristenUnie) 
mevrouw J. Klijnsma 

Afwezig: 
mevrouw S.D. Kort (STIP) 
de heer H. Omlo (JA21) ), wordt  
   vervangen door de heer de heer F.P. Duut 
mevrouw S.J. Peeks (Partij voor de Dieren) 
mevrouw S.J. Uildriks (D66) 

https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Financien-Cultuur-Bestuur-en-Economie-FCBE/2022/29-juni/09:30
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Financien-Cultuur-Bestuur-en-Economie-FCBE/2022/29-juni/09:30
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Financien-Cultuur-Bestuur-en-Economie-FCBE/2022/29-juni/09:30
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1./2. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom.  
Er zijn een aantal insprekers:  de heer G. Bloemberg,  voorzitter van de Stichting Veteranen Hoo-
geveen en omstreken, maakt gebruik van het spreekrecht burgers niet-geagendeerde zaken. Dat 
agendapunt wordt na agendapunt mededelingen als agendapunt 3a behandeld. De agenda is 
met die toevoeging vastgesteld.  
 
Dan zijn er twee insprekers bij agendapunten die wel op de agenda staan, te weten: De heer A. 
Rutgers en hij spreekt in bij agendapunt 12 over de beschikbaarstelling middelen voor ontwikke-
ling Veenhuizen en de verlening subsidie aan Stichting de Nieuwe Rentmeester Veenhuizen. De 
heer O. te Nuyl, bestuurslid van Stichting Harmonium Museum Nederland, spreekt in bij agenda-
punt 13, beantwoording vragen van de Statenvragen ChristenUnie over het Harmonium Mu-
seum. 

3. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen binnengekomen. 

3a. Spreekrecht burgers niet-geagendeerde zaken: Militaire Veteranen/plan herdenkings-
bos 

Inspraak van de heer G. Bloemberg over het beleid van de provincie op het gebied van Vetera-
nen. Volgens hem worden de lokale veteranencomite’s niet-actief geïnformeerd over relevante 
veteranen zaken door de provincie.  Ook is er volgens inspreker nagenoeg geen draagvlak onder 
de veteranen die het besluit van een herdenkingsbos ondersteunen. Wel is er volgens inspreker 
een duidelijke behoefte aan lokale activiteiten voor veteranen en naar een meer persoonlijk ge-
richte, tastbare blijk van erkenning en waardering voor iedere veteraan. Inspreker vraagt dan 
ook aan de Commissaris van de Koning mevrouw Klijnsma om, samen met de vertegenwoordi-
gers van de andere lokale veteranenorganisaties, een gesprek te arrangeren om alternatieven te 
bespreken. 
 
Commissaris van de Koning mevrouw Klijnsma gaat opzoek naar een mooie afspiegeling van de 
Drentse Veteranen om in gesprek te gaan om iets extra’s te kunnen doen voor de Drentse vete-
ranen. En wat dat extra’s dan precies in zich zal dragen, daar wordt verder over gesproken.  
 
(de volledige tekst van de heer Bloemberg staat vermeld in het transcript van deze vergadering). 

4. Besluitenlijst van de vergadering 18 mei 2022 en de lijst van toezeggingen 

De besluitenlijst van de vergadering van 18 mei 2022 en de lijst toezeggingen wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 
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5. Ingekomen stukken 

Toegezonden is een lijst met ingekomen stukken A.1 t/m A.8 , B.1 t/m B.7 en C.1. 
 
Er is een agenderingsverzoek gedaan door de fractie van PVV voor de eerst volgende commissie-
vergadering van FCBE van de volgende brief: 
 
- B.5. Advies van Raad voor het openbaar bestuur (Rob), Adviescommissie voor Vreemdelin-

genzaken van 14 juni 2022 over Asielopvang uit de crisis. 
 
 
De volgende vragen over de LIS zijn gesteld. 

A.4.  Gezamenlijke reactie van Gedeputeerde Staten van Drenthe en Groningen op Besluit-
vorming instandhouding luchthaven Eelde (afschrift brief van 7 juni 2022 aan het  
Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat) 

A.5. Jaarstukken 2021 en 1e Kwartaalrapportage van Groningen Airport Eelde NV (GS-brief 
van 14 juni 2022) 

B.1. Brief van het Ministerie van Infrastructuur en Waterschap van 31 mei 2022 over Regio-
nale Luchthavens 

 
Fractie GroenLinks, de heer S.R. Pormes 
1. Een verzoek aan de gedeputeerde om GAE uit te nodigen in een speciale informatie bijeen-

komst. Het lijkt de fractie van GL beter dan dit te agenderen. Bij voorkeur voor het zomerre-
ces. 

2. Heb eveneens een simpele vraag naar aanleiding van rapportage GAE. Hierin wordt gesteld 
dat men de procedure zijn gestart om een andere accountant aan te stellen. Maar niet wat 
hiervan de reden is? Dat roept alleen maar meer vragen op. 

 
Gedeputeerde Vedelaar:  Er ligt een uitnodiging van GAE aan de Staten om een werkbezoek af 
te spreken. Dat kan in mijn ogen op elke plek die u daarbij wenst en uiteraard gaat u dan zelf 
ook in overleg met de gastvrouw of de gastheer hoe die agenda eruitziet. Dan de vraag over de 
accountant. Sinds 2015 is De Jong & Laan controlerend accountant van GAE. En onder de uit-
gangspunten van good corporate governance is het gebruikelijk om periodiek van accountant te 
wisselen, dat mede om onafhankelijkheid te borgen en een frisse blik op de betrouwbaarheid 
van de administratie en financiële processen van de onderneming te borgen. Het is heel gebrui-
kelijk bij overheidsinstanties, dus vandaar dat dat aan de orde is.  

C.1. Subsidieverlening project Bedrijfswaterstofbussen voor wijkteams Noordenveld  
(GS-brief van 21 juni 2022)  

Fractie CDA, de heer G. Zuur 
De CDA-fractie heeft daarover de volgende vragen: 
1. Is het bij het College van GS bekend of er al bij meer gemeenten belangstelling is voor on-

derdeel HEAVENN/Waterstof?; 
2. Op welke wijze worden eventuele volgende aanvragen voor dit onderdeel afgehandeld? 
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Fractie PVV, de heer N. Uppelschoten 
De heer Uppelschoten is een beetje verbaasd als je ziet om wat voor geld het gaat en dat er vijf 
busjes rondgaan rijden, die ongeveer na opknappen € 200.000 kosten. De heer Uppelschoten 
denkt, gaan we daar nou vijf busjes laten rondrijden om die werkzaamheden te verrichten in de 
gemeente voor € 200.000 per busje? Zijn we met geld aan het smijten?  
 
Fractie JA21, de heer Blinde 
De heer Blinde schrok ook wel een beetje. € 1 miljoen voor vijf busjes. Gaat de onderhoudsploeg 
in Noordenveld dan in Bentleys rondrijden, of hoe zit dat? Zeg maar € 200.000 voor een onder-
houdsbusje, dan verwacht je echt een hele mooie bus straks bij ons voor de deur. Dus kan de ge-
deputeerde daar iets over zeggen, wat is dit voor een super speciaal busje dat die € 200.000 
moet kosten? 
 
Gedeputeerde Vedelaar: Het gaat om een regeling waarin we de innovatie met elkaar tot stand 
brengen. Dus dat is eigenlijk altijd discussie over de kip en het ei. Wanneer kun je gaan starten 
om een bepaalde innovatie daadwerkelijk op gang te brengen? Nou, dat doen we door deze re-
geling en gemeente, initiatiefnemers lokale partijen, in staat te stellen om daadwerkelijk de in-
novaties te ontwikkelen. En dat betekent niet dat de bus an sich zo veel geld kost, maar de ont-
wikkeling en innovatie en de totstandkoming daarvan wel. Dat betekent ook, dat datgene wat 
je daar leert en innoveert ten goede kan komen aan heel Drenthe en aan heel Nederland en mis-
schien wel ver daarbuiten. 
De vraag van het CDA: Kennen we ook andere initiatieven zoals deze? Nee, niet precies zoals 
deze. Wel een heel aantal initiatieven die al lopen. We hopen ook dat deze stimulans een soort 
van vliegwiel gaat zijn om ook bij andere partijen en gemeenten deze waterstoftoepassingen 
tot mooie resultaten te laten leiden. Dan de vraag hoe concrete aanvragen op dit onderdeel 
worden afgehandeld. In het algemeen is het zo, dat het gaat om de innovatieve waterstofpro-
jecten uit de gehele waterstofketen. Die willen we stimuleren, en dat ik zei net al, om dat kip en 
ei probleem op te lossen. De ontwikkeling in Noordenveld is daar een uitstekend voorbeeld van. 
Het is dus niet voor de hand liggend om latere, identieke aanvragen elders hetzelfde te beoor-
delen. En nieuwe aanvragen moet gaan om echt nieuwe innovaties, waar we datzelfde vliegwiel 
in die hele keten van de waterstof kunnen zijn. Gaat het om Bentleys? Nee, het gaat niet om 
Bentleys, het gaat om innovatie in de keten. 
 
De voorzitter concludeert dat GS over kan gaan tot subsidieverlening van dit project 

6. Rondvraag 

Er zijn geen rondvragen binnengekomen. 

7. IPO-.SNN- EU-aangelegenheden, NRK en verbonden partijen   

A.7. Vervolg TopDutch-campagne (brief van 21 juni 2022). 

Op 21 juni 2022 is PS per brief geïnformeerd over het voornemen van GS om, onder penvoering 
van de provincie Groningen en in samenwerking met de provincie Fryslân, een opdracht te verle-
nen aan de NV NOM ten behoeve van de uitvoer van een nieuwe vervolgcampagne TopDutch.  
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Gedeputeerde Brink heeft tijdens de FCBE vergadering van 20-01-2021 de toezegging gedaan 
dat GS voor de definitieve gunning van die opdracht ook Provinciale Staten zouden  informeren 
en daarom is die brief u toegezonden waarin GS dat besluit hebben toegelicht. 
 
Naar aanleiding van een orde voorstel doet gedeputeerde Jumelet de toezegging om op alle 
aanvullende vragen vanuit de commissie een antwoord per brief te geven.  
 
Toezegging 
Gedeputeerde Jumelet zegt toe dat gedeputeerde Brink op alle aanvullende vragen vanuit de 
commissie een antwoord per brief gaat geven. 

8. Schoolpleinen van de toekomst (M 2021-39); Statenstuk 2022-59  

Gevraagd wordt te BESLUITEN: 
1. een bedrag van in totaal € 800.000,-- beschikbaar te stellen ten behoeve van het vergroten 

van het aantal schoolpleinen van de toekomst;  
2. dit bedrag in 2022 te onttrekken aan de Financieringsreserve en toe te voegen aan de pres-

tatie Schoolpleinen van toekomst (3620122);  
3. de Begroting overeenkomstig te wijzigen;  
4. een subsidie van € 600.000,-- te verstrekken aan de twaalf gemeenten voor het aanleggen 

van in totaal dertig schoolpleinen van de toekomst. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het Statenstuk doorgaat als A-stuk 
naar de PS-vergadering van 13 juli 2022. 

9. Kader verbindend besturen provincie Drenthe, Statenstuk 2022-65 

Gevraagd wordt te BESLUITEN: 
- de voorstellen van de Werkgroep Veranderende samenleving over te nemen en het Kader 

verbindend besturen provincie Drenthe (2022) vast te stellen. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het Statenstuk doorgaat als A-stuk 
naar de PS-vergadering van 13 juli 2022.  

10. Notitie Verkenning (vernieuwend) Raadgevend Referendum c.a. in Drenthe; Staten-
stuk 2022-66  

Gevraagd wordt te BESLUITEN: 
- kennis te nemen van de notitie (vernieuwend) raadgevend referendum Drenthe 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het Statenstuk doorgaat als B-stuk naar 
de PS-vergadering van 13 juli 2022. 
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11. Ontwerp-begroting 2023 c.a. Noordelijke Rekenkamer; Statenstuk 2022-64 

Gevraagd wordt te BESLUITEN: 
1. geen zienswijze in te dienen over de Ontwerpbegroting 2023;  
2. in te stemmen met de bestemming van het resultaat over 2021;  
3. kennis te nemen van het Jaarverslag 2021 en de Jaarrekening 2021, inclusief de accountants-

verklaring;  
4. de bijdrage aan de NRK voor 2023 vast te stellen op € 318.333 en dit te verwerken in provin-

ciale begroting 2023.  
5. het college van de NRK te informeren over de besluiten onder punt 1 tot en met 3. 
 
Mevrouw Beukers, voorzitter van het college van de Noordelijke Rekenkamer, geeft een toelich-
ting op de Begroting. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het Statenstuk doorgaat als A-stuk 
naar de PS-vergadering van 13 juli 2022. 

12. Beschikbaarstelling middelen voor ontwikkeling Veenhuizen en verlening subsidie aan 
Stichting de Nieuwe Rentmeester Veenhuizen; Statenstuk 2022-60. 

Gevraagd wordt: 
1. de voor het programma ‘Werken aan de toekomst van Veenhuizen’ gereserveerde middelen 

in de Investeringsagenda 2016-2019 van € 750.000,-- beschikbaar te stellen;  
2. dit bedrag te begroten in programma 9, beleidsopgave Investeringsagenda 2016-2019, doel-

stelling Ontwikkeling Veenhuizen (2022: € 300.000,-- en 2023: € 450.000,--);  
3. in te stemmen met het verlenen van een subsidie van € 300.000,-- aan de Stichting de 

Nieuwe Rentmeester Veenhuizen voor ‘Meerjarenonderhouds- en -herstelplan, Aanpak her-
stelwerkzaamheden en Participatie proces en planvorming’;  

4. de Begroting 2022 overeenkomstig te wijzigen. 
 
De heer A. Rutgers spreekt namens het bestuur van Ondernemerskring Veenhuizen in op dit 
agendapunt. De inspreker zegt dat ze de toekomst van Veenhuizen vooral zelf vorm en inhoud 
geven via bijvoorbeeld een dorpsontwikkelingsmaatschappij, waarover wij u binnenkort nader 
informatie willen verschaffen. De inspreker verzoekt de gereserveerde gelden dan ook niet nu, 
zoals voorgesteld door GS, ter beschikking te stellen aan slechts een van de verbonden partijen 
aan uw provincie. Inspreker vraagt om een zuivere en eerlijke mededinging van onze vereniging 
en de leden van onze vereniging, of nader te noemen entiteit, als belanghebbende stakeholder 
in Veenhuizen.  
 
(de volledige tekst van de heer Rutgers staat vermeld in het transcript van deze vergadering). 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het Statenstuk doorgaat als B-stuk naar 
de PS-vergadering van 13 juli 2022. 
  



 

7 

13.  Beantwoording vragen van de Statenfractie ChristenUnie over Harmoniummuseum;  
brief van het college van Gedeputeerde Staten van 8 maart 2022). 

Geagendeerd op verzoek van het ChristenUnie, de heer R.R. Pruisscher. 
 
De heer O. te Nuyl spreekt namens stichting Harmonium Museum Nederland in bij dit agenda-
punt. Inspreker geeft aan dat hij PS wil informeren over de toekomst van de verzameling harmo-
niums, in het Veenpark op dit moment, die uniek is in de wereld. Huisvesting van het nieuwe 
museum en de exploitatie worden op dit moment door het nieuwe bestuur onderzocht. Er moet 
rond deze verzameling een verbreding en een verdieping komen, want 200 harmoniums alleen 
heeft geen bestaansrecht. Eind dit jaar wordt er een rapport opgesteld, waarin alle overwegin-
gen visie, strategie, toekomst worden vastgelegd, met een investeringsbudget en een exploita-
tieoverzicht. Dit vraagt een substantiële bijdrage, van wie dan ook, in de verhuiskosten en de in-
richtingskosten van de nieuwe locatie.  
 
(de volledige tekst van de heer Te Nuyl staat vermeld in het transcript van deze vergadering). 
 
De voorzitter concludeert dat de brief voldoende is behandeld. 

14. Zandwinning Huttenheugte; brieven van het college van Gedeputeerde Staten van 
28 april 2022 en van 30 maart 2022 

Geagendeerd op verzoek van de fracties van JA21 (de heer F.P. Duut) en D66 (de heer H.J. Pragt) 
 
De voorzitter concludeert dat de brieven voldoende zijn behandeld . 

15.  Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 16.20 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 14 september 2022. 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie 
van 29 juni 2022. 
 
 
 
          , voorzitter 
 
 
 
          , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie, 29 juni 2022 
     
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 
     
Statencommissie korte termijn 
1. Consequenties 
beleidsregels op 
doelvermogen 

Gedeputeerde Kuipers zegt toe dat gedeputeerde Stelpstra 
schriftelijk terugkomt op de vraag van de PvdD wat de 
consequenties zijn van deze nieuwe beleidsregels op 
bijvoorbeeld het doelvermogen? 
 

09-09-2020 09-12-2020  

2. Betrekken van 
onderwijsinstellingen bij 
wielerbaan 

Gedeputeerde Brink zegt toe dat hij PS op de hoogte houdt van 
het gesprek met de gemeente Assen over de wens van de 
staten om zoveel mogelijk sport en bewegen, opleidingen, 
onderwijsinstellingen te willen betrekken bij de wielerbaan. 
 

14-04-2021 23-06-2021 Stand van zaken: 
Bij brief van 7 december 2021 laat GS weten dat de 
gemeente Assen aan heeft gegeven dat het 
momenteel niet lukt om binnen de gestelde kaders 
de plannen te realiseren. De belangrijkste oorzaak 
zijn de gestegen bouwkosten. 
 

3. Concept Universiteit van 
het Noorden 

Gedeputeerde Bijl zegt toe direct na het zomerreces te komen 
met een update over de precieze gang van zaken van het 
concept Universiteit van het Noorden. 
 

02-06-2021 15-09-2021  

4. WMD en verduurzaming Gedeputeerde Bijl zegt toe dat de provincie (als 
aandeelhouder) in de aandeelhouders vergadering van de 
WMD de vraag stelt hoe het staat met de verduurzaming en 
wat kan worden gedaan om de doelen in 2040 te realiseren. 
 

PS 10-11-2021 2-3-2022  

5. Overlast verzorgende 
asielzoekers 
(veiligelanders)  

Commissaris van de Koning zegt toe de uitkomst van het 
overleg met diverse partijen over de overlast verzorgende 
asielzoekers (veiligelanders) te delen met PS. 
 

PS 10-11-2021 1-2-2022  

6. EK wegwielrennen Gedeputeerde Brink zegt toe dat hij voor de zomer terugkomt 
bij PS met een stand van zaken EK Wegwielrennen 2023 over 
o.a. interesses, gelden van derden en vergunningaanvraag. 
 

30-3-2022 1-7-2022 √ LIS A9 Voorbereidingen EK Wegwielrennen 2023 
(brief van 12 juli 2022) 

7. Bezoek aan IT HUB Gedeputeerde Brink zegt toe dat hij PS uitnodigt om na de 
zomer een bezoek te brengen aan de IT HUB in Hoogeveen. 

18-05-2022   
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8. Rapportage meldpunt 
discriminatie 

Gedeputeerde Kuipers: zegt toe rapportage van het meldpunt 
discriminatie Drenthe gemaakt in opdracht van de Drentse 
gemeenten, zodra dit door GS is ontvangen, aan de Staten te 
zullen doen toekomen. 

PS 1-06-2022  √ LIS A8. Toesturen Monitor Discriminatie Noord-
Nederland 2021 (brief van 12 juli 2022) 

9. Brief met antwoorden 
over TopDutch 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe dat gedeputeerde Brink op alle 
aanvullende vragen vanuit de commissie een antwoord per 
brief gaat geven. 

29-06-2022  √ LIS A10 Beantwoording vragen over TopDutch 
(brief van 12 juli 2022) 

 
 
Statencommissie lange termijn (langer dan 3 maanden) 
1. Alternatieven opcenten Gedeputeerde Bijl: de staten bijpraten via een 

informatiebijeenkomst over mogelijke alternatieven voor de 
provinciale opcenten op de Motorrijtuigenbelasting. 
 

28-10-2020 01-10-2021  

2. Actualisatie 
Luchtvaartbeleid 

Gedeputeerde Bijl zegt toe dat er een actualisatie komt van het 
provinciaal Luchtvaartbeleid. 
 

23-06-2021 08-12-2021  

3. Informatie en/of voorstel 
ondertiteling RTV Drenthe 
na huidige bestuursperiode 

Gedeputeerde Kuipers zegt toe voor het eind van de huidige 
periode waarin nu ondertiteld wordt met informatie en/of een 
voorstel te komen ten aanzien van de ondertiteling van RTV 
Drenthe.  
 

19-1-2022 30-11-2022  

4. Vinkjes in PenC cyclus Gedeputeerde Vedelaar zegt toe dat er aandacht komt voor de 
rode, oranje of groene vinkjes en daar in het vervolg een goede 
beoordeling aan de voorkant op los te laten. 

18-05-2022   

5. Stand van zaken 
Investeringsagenda 

Gedeputeerde Vedelaar zegt toe om de Investeringsagenda 
onder de loep te nemen voor de Begroting (wat is de stand van 
zaken, wat heeft het opgeleverd) zodat de staten kunnen 
nadenken over het vervolg na dit jaar. 

18-05-2022   

6. Gesprek met TT-run Gedeputeerde Brink zegt toe dat hij in gesprek gaat met de 
organisatie van de TT-run om te kijken naar een mogelijk 
vervolg voor een financiële bijdrage van de provincie. 

18-05-2022   
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7. Uitnodigen Nationaal 
coördinator Discriminatie 
en Racisme 

Gedeputeerde Kuipers: zegt toe de Nationaal coördinator 
Discriminatie en Racisme uit te nodigen voor het najaar van 
2022 om met de Staten en andere belangstellenden in gesprek 
te gaan over discriminatie en racisme in Drenthe. Hij zal 
hierover in overleg gaan met de Statengriffie.  
 

PS 1-06-2022   

 
Moties 
M2019-28 
PET-flessen 

Verzoekt het college om:  
- voor 21 maart 2020 (Nederland Schoon) te komen met 

een robuust uitvoeringsvoorstel rondom PET-flessen  
 

PS 18-12-2019 21-03-2020 GS hebben met GS-brief d.d. 31 maart 2020 (LIS 
A.9) ‘Stand van zaken Motie PET-flessen’ een 
update gegeven.  

M2020-12 
Brede Welvaart en 
duurzame 
ontwikkelingsdoelen als 
koers bij maatregelen 
economisch herstel 

Verzoekt het college om: 
- De principes van de brede welvaart en de 17 duurzame 

ontwikkelingsdoelen (SDG's) van de Verenigde Naties als 
koers zien bij de uitwerking van de maatregelen gericht 
op economisch herstel tijdens als na de corona-crisis; 

- deze principes en koers te betrekken bij de door GS in 
het najaar te organiseren bijeenkomst 'Weg uit de 
coronacrisis' 

 

PS 01-07-2020 01-3-2021  

M 2021-41 ‘Burgers 
betrekken bij provinciale 
financiën’ 

Verzoekt het college om: 
- online presentaties te maken ten behoeve van burgers 

waarin een begrijpelijke uitleg wordt gegeven over de 
wijze waarop de financiële huishouding van de provincie 
Drenthe werkt; 

- er ten behoeve van specifieke momenten zoals de 
begroting, voorjaarsnota of de jaarstukken, jaarlijks 
begrijpelijke online presentaties worden gemaakt ten 
behoeve van alle burgers. 

 

PS 10-11-2021   

M 2022-7 
Behoud JWF kazerne 
Assen 

Verzoekt het college om: 
- alles te doen wat in haar vermogen ligt om defensie te 

behouden in de JWF kazerne in Assen. 
 

PS 09-03-2022   
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